
BRM.0012.4.13.2019           

           

Protokół nr 17/2019 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 11 grudnia 2019 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 9.00 – 9.35. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Stępniowska   – Przewodnicząca Komisji  

2. Ewa Kempska   –  Członek Komisji 

3. Tomasz Marcinkowski –  Członek Komisji 

 

Na posiedzenie Komisji spóźnił się radny: Patryk Kaźmierczak (9 10) 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta. 

2. Monika Michalak – Kierownik Referatu Spraw Społecznych. 

3. Agnieszka Filipiak – Kierownik Referatu Dróg. 

4. Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej. 

5. Krzysztof Kuźmiński – Dyrektor PGKiM Sp. z o.o. 

6. Danuta Kaczmarek – Główny księgowy PGKIM Sp. z o.o .  

7. Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

8. Katarzyna Biczkowska- Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Uzależnień.  

 

Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji, która zgodnie z listą 

obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 

 

głosowanie:   za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 14,15,16 z posiedzenia Komisji. 

4. Analiza finansowa Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o. za 

2018 r. oraz I półrocze 2019 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 14, 15 i 16 z posiedzenia Komisji. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 14 z posiedzenia Komisji? 

głosowanie:   za – 3 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 15 z posiedzenia Komisji? 

głosowanie:   za – 3 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 16 z posiedzenia Komisji? 

głosowanie:   za – 3 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Analiza finansowa Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o.        

za 2018 r. oraz I półrocze 2019 r. 

 

Danuta Kaczmarek – Główny księgowy PGKiM Sp. z o.o. :  

Przedstawiła analizę finansową Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej                   

Sp. z o.o. za 2018 r. oraz I półrocze 2019 r. .  

Analiza stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pytania i dyskusja. 

 

Ewa Kempska –  Członek Komisji: 

Do przedmiotu działalności spółki należy wywóz śmieci wielogabarytowych. W umowie Państwo macie 

wywóz takich śmieci dwa razy do roku.   

 

Danuta Kaczmarek – Główny księgowy PGKIM Sp. Z o.o. :  

Spółka PGKiM nie zajmuje się, tylko IGKiM. W regulaminie jest zapisane, że wywóz takich śmieci jest 

dwa razy do roku. Taki wywóz jest w ramach opłat, które mieszkańcy uiszczają.    

 

Ewa Kempska –  Członek Komisji: 

Ale jeżeli ktoś chciałby częściej?  

 

Danuta Kaczmarek – Główny księgowy PGKiM Sp. z o.o. :  

Są wspólnoty, które zgłaszają nam i proszą o odbiór odpadów wielogabarytowych. Wtedy odbieramy 

takie odpady i wystawiamy fakturę. 

 

Ewa Kempska –  Członek Komisji: 

A jeżeli wspólnota nie wyraża zgody? 

 

Danuta Kaczmarek – Główny księgowy PGKiM Sp. z o.o. :  

To odpady pozostają przy wiatach. Istnieje również możliwość wywozu takich odpadów samodzielnie.  

 

Więcej pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska –  Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem analizy finansowej Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej Sp. z o.o za 2018 r. oraz I półrocze 2019 r.? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, 

poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 65/2019 o pozytywnym 

zaopiniowaniu analiza finansowej Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. 

z o.o.za 2018 r. oraz I półrocze 2019 r. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Pytania i dyskusja. 

 

Tomasz Marcinkowski   –  Członek Komisji: 

Kwota uległa zmniejszeniu, zawsze było ok. 230 tysięcy złotych. przeznaczanych na ten cel. Ta kwota    

w tym roku jest niższa, nie z przyczyn leżących po stronie samorządu, ale na skutek działań władz 

centralnych. Między innymi obniżenia skali podatkowej, co skutkuje obniżeniem wpływów do naszej 

kasy samorządów, a także wzrost płacy minimalnej. Stąd konieczność ograniczania wydatków również 

na tym polu. Są również plany likwidacji opłaty uzdrowiskowej, jest to już na etapie projektu ustawy 

sejmowej. Do budżetu Miasta nie wpłynie ok. 4 milionów złotych.     

 

Innych pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 

dla Policji. 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, 

poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 66/2019 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

 

Monika Michalak – Kierownik Referatu Spraw Społecznych: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie  ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia – schroniskach dla osób bezdomnych lub schroniskach dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
  
głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, 

poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 67/2019 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie  ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w ośrodkach wsparcia – schroniskach dla osób bezdomnych lub schroniskach dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi . 
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Monika Michalak – Kierownik Referatu Spraw Społecznych: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na 2020 r.  

Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały ? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, 

poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 68/2019 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na 2020 r.  

 

Agnieszka Filipiak – Kierownik Referatu Dróg: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania 

w Inowrocławiu oraz wysokości stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach 

publicznych w strefie płatnego parkowania i wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu pobierania 

tych opłat. 

Projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Czy ośrodek ma swój samochód służbowy? 

 

Agnieszka Filipiak – Kierownik Referatu Dróg: 

Z 2 pracownikami jest podpisana umowa o korzystanie z samochodu prywatnego do celów służbowych.  

  

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

W jakich godzinach dostaliby zgodę na parkowanie? 

 

Agnieszka Filipiak – Kierownik Referatu Dróg: 

Operator strefy wydaje identyfikatory i mogą one być używane wyłącznie w czasie wykonywania 

obowiązków służbowych.   
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, 

poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 69/2019 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

pobyt dziecka w żłobku, dla którego organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław, maksymalnej 

opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku oraz częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2019. 

Projekt stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
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Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
  
głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, 

poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 70/2019 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2019. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
  
głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, 

poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 71/2019 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków 

ujętych w budżecie Miasta Inowrocławia na rok 2019 r, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego oraz planu finansowego tych wydatków. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
  
głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, 

poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 72/2019 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków 

ujętych w budżecie Miasta Inowrocławia na rok 2019 r, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego oraz planu finansowego tych wydatków.  
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Ad 6. Sprawy bieżące. 

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji zadał pytanie Pani Kierownik Referatu Dróg                            

w sprawie złożonej interpelacji dotyczącej wyrównania nawierzchni. Członek Komisji stwierdził, że 

nawierzchnia po tygodniu użytkowania ma stan pierwotny. Następnie pytał o prowadzone postępowanie 

administracyjne przeciw firmie […] związane z zajęciem pasa drogowego. Kierownik udzieliła 

informacji, że nie zakończyło się to postępowanie administracyjne. Ostatnim dokumentem w tej sprawie 

było wystosowanie pisma do strony tego postępowania o zakończeniu naszego postępowania 

wyjaśniającego. W piśmie zostały wyjaśnione wszystkie kwestie. Strona miała czas na wypowiedzenie 

się w sprawie przed wydaniem decyzji administracyjnej. Do tej pory nie wpłynęło żadne stanowisko. 

Będzie przygotowany projekt decyzji.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamknięto posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Maria Stępniowska 

 

 

Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


